
PROTOKOŁ Nr t4l20l6
z posiedzenia komisji Mienia komunalnego i Finansów

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 16 grudnia 2016 r.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

w posiedzeniu udział wzięli:

1. Włodzirnierz Ciok - Wójt Gminy,
2. ZofiaKacprzyk - Kierownik GOPS.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 13/ 16 z dnia

28 pażdziernika 2016 r.
4. Informacja o wypłacanych świadczeniach rodzinnych oraz

Świadczeniach z pomocy społecznej za okres styczeń _ listopad
2016 r.

5. Informacj a o dzialalności Gminnego Zespołu
Interdyscyplinarnego w 2016 roku.

6. Opracowanie plany pracy komisji na2017 rok.
7. omówienie projektu budzetu gminy na2017 rok.
8. Przygotowanie sprawozdania z pracy Komisji w 2016 rok.
9. Omówienie projektów uchwał.
10. Sprawy różne.
17.Zakończęnie obrad.

Lista obecności stanowi załqcznlk nr l do protokołu.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
o godz. 1015 posiedzenie otworzyła Katarzyna Grzejszczak

Przewodnicząca Komisji, który przywitala przybyłych członków Komisji
ora', pracowników Urzędu.
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Ad' 2 stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku
obrad.
Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w posied zeni:u uczestniczy

6 członków komisji, co stanowi quorum do podejmowania d,ecyzji i
decyduje o prawomocności obrad.

Następnie odczytała porządek obrad. przewod nicząca
zaProPonowała wProwadzęnie dodatkowego punktu: Analiza wpływów
Podatków, oPłat lokalnych i opłat za wodę za okres styczeń _ wrzesień
2016 r.. Punkt ten nie został omówiony na poprzedniej komisji.przewodnicząca zarządz7ła głosowanie w sprawie porządku obrad.
Członkowie jednogłośnie przyjęlri propozycj ę

Członkowie Komisji w obecności 6 radnych jednogłośnie przyję|i
proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznźk nr 2 do
niniej szego protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 13/ t6 z dnia
28 pażdziernika 2OL6 r.
Protokół Nr 13/2016 z posiedzenia Komisji, które odbyło się

28 pażdziernika 2016 r. znajduje się na sali. Nie zgłoszono uwag do
protokołu. Komisja jednogłośnie przyjęłaprotokół z 13 / 2016.

Ad. 4 Informacja o vr5lplacanych świadczeniach rodzinnych
otaz świadczeniach z pomocy społec zne! za okres styczeń -
listopad 2o^16 t.

pani z. kacprzyk przedstawiła informację na temat wypłacanych
Świadczeniach rodzinnych oraz świadczeniach z pomocy społecznej za
okres styczeń - listopad 2016 r. Informacje te stanowią załqcznlk nr 3 i
załqcznlk nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 5 Informacja o działalności Gminnego Zespołu
Interdyscyplinarnego w 2O16 roku.

Pani Z. KacPrzyk przedstawiła informację na temat działalności
Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w 2016 roku. Informacja ta
stanowi załqcznlk nr 5 do niniejszego protokołu.
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Ad. 6 Opracowanie plany pracy komisji na 2Ol7 rok.

Członkowie komisji opracowali plan na 2OI7 rok w oparciu o rok
bieżący.

PLAN PRACY KOMISJI MIENIA KOMUNALNEGO I F,INANSÓW
NA 2017 RoK

Lp. Termin
obrad Nlerytoryczny temat Material

przygotowuje
Temat

referuje

l Styczeń
)raca nad projektem budZefu gminy na 2017 rok.

iprawy reformy oświatowej

Skarbnik Gminy

Dyrektor GZDSO

Wójt Gminy

Wójt Gminy

2 Marzec

Lapoznanie z dokumentami dotyczącymi
rzeprowadzenia inwentaryzacj i składników
najątkowych zgodnie z zarządzeniem Wójta i jej
,ozliczenie za 2016 rok.

pracownik
prowadzący sprawy

pracownik
prowadzący sprawy

J Maj

)osiedzenie wspólne z Komisją Oświaty, Kultury i
iporfu oraz Komisją Rozwoju Gospodarczego i
{olnictwa - Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy
nrok2016.

Skarbnik Gminy Wójt Gminy

4 Wrzesień

)osiedzenie wspólne z Komisją Rewizyjną, Komisją
)świaĘ, Kultury i Spońu oraz Komisją Rozwoju
iospodarczego i Rolnictwa - Informacja o wykonaniu
ludżefu Gminy zal-szę póhocze 20l7 roku.

Skarbnik Gminy Wójt Gminy

5 październjk

Wypracowanie stanowiska w sprawie wysokości
podatków i opłat lokalnych na 20 l 8 r.
Zapoznanie z protokołem Komisji Oświaty, Kultury i
Spońu z przeglądów szkół oraz informacją Dyrektorów
lzkół w zakresie remontów przeprowadzonych w okresie
wakacyjnym

Zapoznanie Komisji z protokołem z przeglądu
rudynków skomunalizowanych dokon arrego przęz
Komisję Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa.

Ąnaliza wpĘwów podatków, opłat lokalnych i opłat za
wodę za okres styczeń - wrzesień 2017 r.

lnformacja o wydatkach w 2017 roku dokonanych na:
. inwestycje w szkołach,
,dowożenie uczniów,
. doksźałcanie i doskonalenie nauczycieli

Skarbnik Gminy

Dyrektor GZDSO

Kierownik Ref. Rol. i
Gosp, Gruntami

pracownik
prowadzący sprawy

Księgowa GZDSO

Przewodniczący
Komisji

Dyrektor GZDSO

Kierownik Ref. Rol. i
Gosp. Gruntami

Pracownik prow.
Sprawy

Dyrektor GZDSO

6 Grudzień

)pracowanie planu pracy Komisji na 20l8 r.

Jmówięnie projektu budZetu gminy na 20l8 r.

)rzygotowanie sprawozdania z pracy Komisji w 2017 r.

Komisja

Skarbnik Gminy

Komisja

Przewodniczący
Komisji

Wójt Gminy

Przewodniczący
Komisii
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Ad. 9 Ptzygotowanie sprawozdania z ptacy Komisji w 2o16 rok.
Opracow€rne sprawozdanie z pracy Komisji w 2O16 roku stanowi

załqcznźk nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad. 7 Omówienie projektu budżetu gminy na 2O17 rok.

wójt poinformował, że do 15 listopada mieliśmy obowiązek
dostarczyć do Regionalnej lzby Obrachunkowej projekt budzetu a do 30
stycznia mamy czas na podjęcie uchwały, czyli pozostało półtora
miesiąca na prace nad projektem. Projekt został sporząd,zony w oparciu o
wydatki planowane na 2OI7 rok. Dodatkowo wydatki inwestycyjne
zostały zaplanowane na chwilę obecną na podstawie wskaźników, stawek
oPłat lokainych oraz cen rynkowych obowią,zujących na ten moment, ale
wszYstko r,aoŻe ulec zmieni. Kwoty subwencji i dotacji są kwotami
wstępnymi podanymi przęz ministra finansów. Pewne informacje zostaną
podane po nowym roku.

Wójt wspomniał o planowanej reformie oświatowej zwiry,anej z
likwidacją gimnazjum. Przekazal członkom komisji swoje spostrze żenia
wynikające ze spotkania w kuratorium. Wójt chciałby, żeby klasy 7 i 8
ulokować w Strzybodze i tym sa,mym nie zamykając budynku
dotychczasowego gimnazjum. Strzyboga stałaby się filią Szkoły
Podstawowej w Trzciannie. Równiez Wójt proponowałby żeby utworzyć
nolvy oddziaŁ przedszkolny w Strzybodze. Nalezy przearlalizować różne
mozliwe warianty i koszty jakie z nirrri idą. Na dzien dzisiejszy nie można
nic planować poniewaz nie znarny kosztów jakie będzie musiała ponieść
gmina z tytułu reformy.

W styczniu trzeba utworzyć projekt uchwały o nowej sieci szkół po
którym kurator ma 3o dni na zaopiniowanie jej a w marcu nale ry ją
podjąć.

Wójt poinformował, żę na przyszŁy rok planowana jest duża kwota
na remonty dróg. Zwiry,ane jest to ze zmianą prawo budowlanego i
parametrów dróg. Drogi kategorii gminnej musza mieć szerokość pasa
drogowego min 10 m a pasa jezdnego min 5 m. Powstał problem
ponieważ większość naszych dróg ma kategorię gminna i niestety nie
spełnia tych parametrów. Powstaje dylemat czy te drogi doprowadzaó do
tych parametrów czy zmieniać kategorie drogi z gminnych na
wewnętrzne. Jest to zarówno kosztownejak i czasochłonne.

wójt omówił planowane inwestycje na 2017 rok. w projekcie są
planowane 4 inwestycje:
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I. przebudowa i rozbudowa stacji wodociągowej w miejscowości
Trzciarlna gm. Novr.y Kawęczyn - Zwiększenie wydajności ujęcia
wody - I etap budowa studni.

2. Budowa sieci wodociągowej od miejscowości Budy Trzcińskie do
miej scowości Strzyboga.

3. Przebudowa drogi gminnej Nr 115 3o8 E - relacji Strzyboga - Nowy
Rzędków - Stary Rzędków na długości 2550 mb.

4 . Zakup oprogralnowania komputerowego.

WÓjt Poinformował, że na przyszły rok planowana jest duża kwota
na remontY dróg. Zwiry,arte jest to ze zmianą prawo budowlanego i
Parametrów dróg. Drogi kategorii gminnej musza mieć szerokość pasa
drogowego min 10 m a pasa jezdnego min 5 m. Powstał problem
Poniewaz większoŚĆ naszych dróg ma kategorię gminna i niestety nie
sPełnia tych parametrów. Powstaje dylemat czy te drogi d,oprowa dzać d,o
tYch Parametrów czy zmieniać kategorie drogi z gminnych na
wewnętrzne. Jest to zatówno kosztowne jak i czasochłonne.

Dodatkowo Wójt przedstawił wnioski o dofinansowanie, które
wpływają do Urzędu, są to:

wniosek Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Skierniewicach o
dotację celową na zakup sprzętu do szpitala;
wniosek Komendanta Miejskiej Policji w Skierniewicach na dotację
zvńry,aną na zakup paliwa do samochodów słuzbowych ora7.
sprzętu;
wniosek osp w Trzciannie na dotację celową, na rozbudowę
dotychczasowego budynku straĘ o garaż - 30 OOO zŁ;
wniosek OSP w Suliszewie na dotację celową zuriryartąz remontem
dachu w strazni"y - 100 0O0 zł.

Ad' 7 Analiza wpływów podatków, oplat lokalnych i opłat za
wodę za okres styczeń - wrzesień 2016 r.

Analiza wpływów podatków, opłat lokalnych i opłat za wodę za
okres styczeń - wrzesien 2016 roku stanowi załqcznlk nr 7, nr 8, nr 9
ź nr 7O do nie niniejszego protokołu.
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Ad. 8 Omówienie proJektów uchwał.
Omówiono projekty uchwał w następujących sprawach
zmiarl w budzecie gminy na 2016 rok;
zatwierd zęnia Planów Pracy Komisji;
zatwierdzęnia Planu pracy Rady Gminy;
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie
bezprzetargowym;
rocznego programu współpracy Gminy Nowy lKawęczyn z
organizacjami pozarządowymi na rok 2Ot7;
uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i Rozwi ryyrwania
Problemów Alkoholowych na rok 2017;
uchwalenia Gminnego prosramu wspierania rodziny na lata 2oI7 -
2OI9 w Gminie Nowy Kawęczyn.

Ad. 10 §pravr5l różne.

Radna Dyszkowska - przy wyjeździe z
przystanku zapadł się po bokach asfalt i cry
- podsypiemy.

Rawiczowa obok nowego
można go podsypać ?- Wójt

Ad. 1I Zakończenie obrad.
O godz. 131s Przewodnicząca Komisji wobec zręalizowania porządku

obrad, zarnknęła po sied zenie Komisj i.

Na tym protokół zakończono.

Ptzeusodnlczgła:
P tz e ulo d,n}cz qc a Komźsjź

/r,
Xatatzffińeiszczak

Protokół Nr 14/2O76 z dnia 1,6 grudnia 20L6 r. Strona 6


